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Cisarská veterán rallye 
V sobotu 20. srpna se do našeho zámku sjelo mnoho nadšenců 
ze skupiny majitelů aut a motorek vyrobených v dobách dávno 
minulých a vyjelo se na tradiční trasu. Podle informací ze startu 
zde bylo vydáno kolem 150 startovních čísel. Když si připočteme 
ke každému účastníkovi minimálně další osobu jako doprovod, 
pohybovalo se v našem parku přes 300 účastníků a k tomu 
dalších mnoho návštěvníků, kteří se toužili podívat, jaká se 
v minulosti vyráběla kvalitní vozidla a jak se o tyto skvosty starají 
současní majitelé. 
V rámci spanilé jízdy účastníci navštívili tradičně muzeum 
Slezského venkova v Holasovicích, zámek v polské Wysoké, kde 
je vítal sám pan majitel. Mnozí tradiční účastníci byli mile 
překvapení tím, jak probíhá rekonstrukce tohoto zámku. Další 
cesta vedla přes Brumovice, Úblo a Lichnov do Sosnové, kde byl 
připraven další úkol, poté přes Malé Heraltice, Košetice 
a Bratříkovice směřovala trasa již tradičně do Hlavnice, kde bylo 
připraveno i malé občerstvení. Poslední zastávkou s úkolem byla 
rozhledna Šibenice v obci Stěbořice - Březová. Pak se všichni 
vrátili na oběd do zámeckého parku.                                                                                
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OÚ Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice 
úřední hodiny: Po, St 7:00 – 11:30   12:00 – 17:00 
tel.: 553 662 221 
e-mail: podatelna@neplachovice.cz 
http: //www.neplachovice.cz 

evidenční číslo: MK ČR E 24080 

08/22 
 
31. 08. 2022 

 
 



2 
 

Pro zpříjemnění doby, kdy účastníci čekali na vyhlášení výsledků, hrál na harmoniku žák 
naší základní školy Šimon Mocko, jehož vystoupení návštěvníci ocenili potleskem. 
Pak se přiblížil čas vyhlášení výsledků. Velkým překvapením pro všechny byl příjezd 
prvního prezidenta Tomáše Garriqua Masaryka. Při vystoupení prezidenta z automobilu 
zavládlo v zámeckém parku hrobové ticho. Po krátkém projevu prezidenta pak 
následovalo vyhlášení výsledků a vítězové obdrželi poháry z rukou samotného prezidenta. 
Celý den jsme bedlivě sledovali počasí, které naštěstí navzdory předpovědím vydrželo bez 
deště až do šestnácté hodiny a my si mohli oddechnout, že jsme 16. ročník zvládli. 
Ráda bych poděkovala za organizaci této akce rodině a přátelům pana Milana Trojančíka, 
dále pak zaměstnancům obce a členům kulturní komise za přípravu parku a zajištění 
občerstvení a také místním hasičům, kteří tradičně připravují snídani pro účastníky. 
Poděkování patří také zmrzlinovému stánku z Lichnova, kde se stále tvořila fronta 
a bohužel někteří účastníci nestačili ani ochutnat, ovšem někteří zvládli i větší množství 
zmrzliny. Stánek musel již ve 14 hod. odjet na další akci, ale věříme, že se nám podaří 
zajistit tuto dobrotu i na další naše akce.  
 
Ještě jednou všem děkuji za příjemný sobotní den. 
                                                                                                                                 Dana Schreierová  
 

 

 

 

Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce 
Zveme všechny občany na zasedání zastupitelstva obce, které se uskuteční v pondělí 12. 
září od 17.00 hodina na střelnici. Bližší informace budou zveřejněny. 
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Ani jsme se nenadáli a je tu konec prázdnin. Vysněné volno je pryč. Mnozí z vás jste 
prožili svou dovolenou u nás nebo v zahraničí, důležité však je, že jste si odpočali a nabrali 
nové síly v kruhu své rodiny a nejbližších. 
Máte spoustu nových zážitků. Počasí nám celé léto celkem přálo a rovněž akce se 
úspěšně vydařily.  
I my v zastupitelstvu jsme si mysleli, že zvolníme, dokončíme rozpracované projekty a do 
voleb si vydechneme. I přes to, že byly prázdniny, jsme usilovně pracovali. Dokončovala 
se ulice Cihelní, děti v mateřské školce se konečně dočkají nového hřiště. Dále pokračuje 
projektování sportovního areálu a nového obecního úřadu.  
Bohužel se ukázalo, že se naše pozornost musí rychle přesunout opět k základní škole 
a způsobu vytápění v ní. Po předchozích investicích do zateplení a plynového vytápění 
jsme si mysleli, že máme školu vyřešenou. Bohužel současná „plynová“ válka nám nedává 
spát. Řešíme tedy intenzivně možnosti alternativního vytápění. Rádi bychom umístili na 
pozemek, kde nyní probíhá archeologický výzkum a má zde být hřiště pro základní školu, 
zemní kolektor, který by sloužil pro tepelné čerpadlo země – vzduch. Přidáním 
fotovoltaiky na střechu školy a modernizací kuchyně chceme přispět k soběstačnosti naší 
základní školy. Celý měsíc srpen jsme hledali možnosti a východiska, abychom získali co 
nejvíce finančních prostředků a hlavně rychlou návratnost.  
 

Vzpomínka na Jiřího Richtu 
Vážení občané, v minulém čísle zpravodaje na našeho nejstaršího občana, pana Jiřího 
Richtu, vzpomínal pan Jiří Čech. Dovolte mi pár vět i ode mne. Je mi velkou ctí, že jsem se 
s panem Richtou mohla setkávat. Každé naše setkání bylo pro mě inspirující. Byl 
člověkem, který i přes svůj věk stále sledoval dění v obci, navštěvoval obecní akce, pokud 
mu to zdraví dovolilo, pozorně četl obecní zpravodaj a pak se mnou věci konzultoval. 
Zajímal se i o mé nové elektrické auto. Každá jeho pochvala na adresu mou nebo mých 
kolegů zastupitelů pro mne byla poctou. Vždy jsem si uvědomovala, že ve svém životě 
zažil hodně režimů, životních zvratů a změn. Pamatoval si na posledního majitele našeho 
zámku a rád mi vykládal, jak podstupoval nebezpečné cesty přes zámecký park, aby si 
zkrátil cestu. Celý život tvrdě pracoval, a proto dovedl ohodnotit dobře vykonanou práci. 
Jsem moc ráda, že jsem ho znala. 
Děkuji, pane Jiří Richto. 
 

Údržba obce 
Vážení občané, někteří z vás si všimli, že naše pracovní četa má méně pracovníků. 
V uplynulých měsících odešli do důchodu Jan Dehner a Lenka Veselková, do jiného 
zaměstnání odešel Robin Dehner. Tímto bych jim chtěla poděkovat za dobře odváděnou 
práci v rámci údržby naší obce a popřát jim v jejich dalším životě hlavně zdraví. 
Z výše uvedeného důvodu jsme přikročili ke změně systému práce zbylých tří 
zaměstnanců. Vedoucím čety je Roman Dehner. Vzhledem k množství práce a veřejných 
prostranství k sekání došlo k rozdělení zeleně na sektory, které se sekají méně často 
prostřednictvím firem, které disponují strojním vybavením, a na sektory v centru obce, 
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které se sekají častěji. I přesto se může stát, že některé plochy budou sekány méně, než 
jste byli zvyklí. Má to několik důvodů. Hlavní je kapacita pracovníků, dále se snažíme řešit 
oblíbené téma biodiverzity a zadržování vody v krajině, dále pak šetříme drahé pohonné 
hmoty a finanční prostředky na mzdy.  
Je třeba si uvědomit, co všechno tito tři zaměstnanci řeší. Není to pouze sekání trávy. 
Jedná se o úklid a údržbu budov, úklid kolem kontejnerů, úklid chodníků, mají služby 3x 
týdně u kontejnerů ve sběrném dvoře, připravují různé kulturní akce. Odvážejí 
nashromážděný odpad na skládku atd. Mnozí z vás si myslí, že nic nedělají, ale není tomu 
tak. Pokud máte pochybnosti o náplni práce, klidně vás přijmeme na týdenní bezplatnou 
stáž, kdy si můžete vyzkoušet tuto práci. 
Proč to všechno píšu? Proto, abyste si nemysleli, že jsme zapomněli zrovna na trávník 
před vaším domem, nebo jsme nevyhověli jinému vašemu přání. Tímto také znovu apeluji 
na vás, abyste si kolem svých domovů udržovali pořádek a při návštěvě sběrných míst 
s odpadem vše řádně vytřídili a uložili. Je to vizitka nás všech občanů obce. 
 

Volby do zastupitelstva 
Vážení občané, jak již víte z minulých zpravodajů i z médií, uskuteční se ve dnech 23. a 24. 
9. 2022 volby do zastupitelstva obce. Tak jako v minulých obdobích vám bude doručena 
do schránek brožurka, která shrnuje práci zastupitelstva v uplynulém volebním období, 
a tím vám opět složíme své účty. Možná pro někoho to bylo málo odvedené práce 
a někdo ocení i to, co jsme udělali. 
Do nového volebního období kandiduje celkem deset zájemců. Z těchto deseti pak 
občané vyberou devět, kteří i nadále budou pracovat pro blaho naší obce. Mnoho se toho 
nezmění, protože všech devět současných zastupitelů kandiduje již po několik volebních 
období. Našli jsme jednoho nového odvážného, kterým je Roman Antala, bydlící pod 
zámkem. Roman se již v tomto volebním období podílel na chodu finančního výboru 
a angažoval se v kulturní komisi. 
Tímto bych chtěla poděkovat všem svým kolegům za jejich obětavou práci pro obec 
a jsem ráda, že mnozí z nich vyslyšeli mou prosbu, a i přes to, že již chtěli ukončit svou 
činnost v zastupitelstvu, tak neučinili. Pokud bychom totiž nenašli dost odvážných, mohl 
by naši obec vést správce, tak jak se tomu stane v 11 obcích v republice. To jsme nemohli 
dopustit. Budu věřit, že se za další čtyři roky zájem o dění v obci zvýší. 
Ještě jednou děkuji.           Dana Schreierová 

Letní kino 
Již 6. rokem probíhá v našem krásném zámeckém parku „letní kino“. Nejde jen 
o promítání filmu, ale vždy nám jde také o to, aby se lidé sešli, popovídali si, dali si něco 
dobrého na zub a závěrem si užili film v přírodě pod hvězdnou oblohou. V letošním roce 
jsme promítali dva české filmy: Srdce na dlani a Po čem muži touží 2. Podle hojné účasti 
a příjemné atmosféry obou večerů si myslím, že se obě akce vydařily a všichni jsme si užili 
dva velmi hezké letní večery pod širým nebem. Za to vše patří veliké poděkování jak 
organizátorům, tak všem zúčastněným. 
                                                                                                                                        Sylva Dufková 
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OZNÁMENÍ 

o době a místu konání voleb 

 

1. Volby do Zastupitelstev obcí a do 1. kola Senátu České republiky se budou konat ve 

volební místnosti č. 1 

dne 23. září 2022 od 14.00 hodin do 22.00 hodin 

dne 24. září 2022 od 8.00 hodin do 14.00 hodin 

a ve volební místnosti č. 2 

dne 24. září 2022 od 9.00 hodin do 11.00 hodin 

 

pro případné 2. kolo voleb do Senátu České republiky ve volební místnosti č. 1 

dne 30. září 2022 od 14:00 hodin do 22.00 hodin 

dne 1. října 2022 od 8.00 hodin do 14.00 hodin 

a ve volební místnosti č. 2 

dne 1. října 2022 od 9.00 hodin do 11.00 hodin 

 

     Místem konání voleb ve volebním okrsku NEPLACHOVICE je: 

volební místnost č. 1 – kulturní místnost OÚ v Neplachovicích 

pro voliče bydlící v Neplachovicích 

volební místnost č. 2 – hasičská zbrojnice  

pro voliče bydlící v místní části Zadky 

 

2. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou totožnost a státní občanství 

České republiky (platným občanským průkazem, cestovním, diplomatickým nebo 

služebním  pasem České republiky anebo cestovním průkazem) 

 

3. Každému voliči budou dodány tři dny přede dnem voleb hlasovací lístky. Ve dnech 

voleb může obdržet hlasovací lístky i ve volební místnosti. 

 

Kino Holasovice – hrajeme v září 
7. 9. 2022  Po čem muži touží 2, komedie, ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupno, mluveno česky  
14. 9. 2022  Prezidentka, romantická komedie, ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupno od 12 let, mluveno česky 
21. 9. 2022  Řekni to psem, pejskařská komedie, ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupno, mluveno česky 
 

Akce v měsíci září u nás a v okolních obcích: 
3. 9. – OSLAVA 100 LET ZALOŽENÍ SDH HOLASOVICE, dvůr Holasovice, pořádá SDH 
Holasovice 
6. 9. – ZAHÁJENÍ MOŠTOVÁNÍ, moštárna Holasovice, ZO ČZS Neplachovice 
17. 9. – PODZIMNÍ RYBÁŘSKÉ ZÁVODY, rybníky Loděnice, pořádá Rybářský spolek 
Loděnice 
24. 9. – SVATOVÁCLAVSKÝ JARMARK, dvůr Holasovice, pořádá Slezský venkov  
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Úspěchy mladých hasičů: 
Bruntálské šedesátky 
Výstřel, přeskok přes příčné břevno, běh 
po kladině a proběhnutí cílovou čárou. 
Toto všechno zaběhlo našich pět 
závodníků (čtyři mladší děti a jeden starší) 
na sobotních závodech v Bruntále. Pro 
všechny mladší to byla obrovská premiéra, 
protože takový závod běželi úplně poprvé. 
První pokusy byly z pohledu diváka velice 
zajímavé, ale pro závodníka velice poučné, 
jelikož si mohl poprvé otestovat, jaké to 
na těch závodech vlastně je. A od 
zamotané hadice okolo kladiny po 
zaseknutou půlspojku o rozdělovač jsme 
se přesunuli k druhým pokusům. Druhé 
starty se povedly mnohem lépe, a tak si 
všichni mladší udělali své první osobní rekordy (Richterová Lilly 38  s, Vojkůvková 
Barbora 41 s, Lukášová Marie 62 s). Po mladších startovali starší a tam jsme tentokrát 
měli pouze jednoho reprezentanta SDH Neplachovic, a to Jakuba Malého. Ale i ten 
stačil, aby se Neplachovice blýskly na prvních příčkách výsledkové tabule. Jakub doběhl 
s časem 12,16 s a umístil se na krásném 6. místě. 

                                                                                                                                  Matěj Hloušek 

Stovkování pod Slunečnou 
V neděli 10. července 2022 jsme se vypravili na další kolo Českého poháru v běhu na 
100 m. To se konalo v Moravském Berouně pod názvem Stovkování pod Slunečnou. Pod 
vedením Pavla Tylla se do závodu přihlásila Viktorie Švachová do kategorie mladších 
dorostenek, Kateřina Kořistková, Jakub Malý a Janek Matoušek do kategorie středního 
dorostu. A Šimon Hloušek si zaběhl svůj první závod ve starších dorostencích. Bohužel 
Viki do závodu nakonec nenastoupila z důvodu zranění při tréninku. Závod to byl velice 
zajímavý a hlavně zde byla celá běžecká špička. 
Umístění našich závodníků: Kateřina Kořistková - 5. místo, Jakub Malý - 12. místo, Jan 
Matoušek - 17. místo, Šimon Hloušek -15. místo. 

Den před tímto závodem se na stejném místě konaly i závody v žákovských kategoriích 
v běhu na 60 metrů s překážkami. Do tohoto závodu se postavil Jakub Malý ve starší 
kategorii. První pokus měl hodnotu 12,92 s a druhý vylepšil na svůj osobní rekord 
12, 66 s. Celkově to bylo 9. místo. 

                                                                                                                                          Jan Malý 
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